
Fra: Per Vetaas <vetper@gmail.com> 
Sendt: onsdag 23. august 2017 10.08 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Fartsgrense Hålandsdalen. 
 

Hei  

Flere naboer har hatt kontakt med Statens Vegvesen som sier de vil sette ned fartsgrense i 

Hålandsdalen fra 80 Km/T . 

De skal ha sendt forslag til dette på høring til Radøy Kommune og politiet. Men det er ikke 

skjedd noe enda. 

Har Radøy Kommune mottatt høringen og  tatt stilling tid det ?  Venter i spenning på svar. 

Med Vennlig Hilsen 

For flere Naboer 

Per Vetaas 


